
Zápis ze schůze výboru Spolku přátel GFP ze dne 3. 11. 2015: 
 
Za výbor přítomni: 
Zuzana Sattlerová 
David Šprincl 
Andrea Hudáková 
Růžena Hoffmannová 
Zdena Potočiarová 
 
Hosté: 
Jana Zítková 
Kateřina Šourková 
Libor Novák 
František  Staněk 
Jitka Ramzerová 
Šárka Pirklová 
Zlatuše Krejčí 
 
Omluveni:  
Kateřina Havlíčková 
 
 
1. Změna názvu spolku 
Na základě ankety, která se konala v září 2015, výbor schválil změnu názvu 
Klubu přátel na Spolek přátel GFP. Ankety se zúčastnilo 255 rodičů, z nichž 152 
zvolilo tento název. 
 
2.  Byla pozvána vedoucí školní jídelny, aby zodpověděla otázky týkající se 
kvality jídel a kvality stravování v jídelně GFP. Závěry a poznatky: 
- 90% strávníků jsou žáci školy 
- 398 žáků se stravuje ve školní jídelně 
- 430- 470 obědů se vydá denně 
- jsou nabízena dvě jídla 
- paní Krejčí je vystudovaná diplomovaná dietní sestra 
- bramborová kaše není připravovaná z polotovaru 
- mleté maso se mele přímo v kuchyni, hovězí maso je z býka a maso se vozí až z    
Plzně, kuřecí maso je stehenní nebo prsní část 
- používají se převážně potraviny od českých dodavatelů 
- teplota připraveného jídla nesmí klesnout pod 60°C 
- během dvaceti minut se vydá až 220 obědů v době nejvyššího vytížení 
- saláty se musí udržovat na teplotě 8°C 
- používá se kvalitní losos, potom cena jednoho jídla je až 79 Kč 
- do polévek se používá zmrazená zelenina 
- kuchyně byla stavěna pro menší kapacitu strávníků 
 
Předseda David Šprincl se s paní Krejčí domluvil, že o její práci bude časem 
informovat všechny rodiče formou rozhovoru, který zveřejní na webu školy. 
 
 




